

PROCLAMATION

The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment and Manitoba Liquor and Lotteries Corporation Amendment Act (S.M. 2020, c. 4)

With the advice and consent of the Executive Council of Manitoba, we name April 17, 2020, as the day on which subsections 1(2) and (4) of *The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment and Manitoba Liquor and Lotteries Corporation Amendment Act* (S.M. 2020, c. 4) come into force.

HER HONOUR JANICE C. FILMON
Lieutenant Governor of the Province of Manitoba
Winnipeg, Manitoba
April 16, 2020
Minister of Justice and Attorney General
CLIFF CULLEN

PROCLAMATION

Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du cannabis et la Loi sur la Société manitobaine des alcools et des loteries, c. 4 des L.M. 2020

Sur l'avis et avec le consentement du Conseil exécutif du Manitoba, nous fixons au 17 avril 2020 la date d'entrée en vigueur des paragraphes 1(2) et (4) de la *Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du cannabis et la Loi sur la Société manitobaine des alcools et des loteries, c. 4 des L.M. 2020*.

JANICE C. FILMON,
Lieutenante-gouverneure du Manitoba
Winnipeg (Manitoba)
Le 16 avril 2020
Le ministre de la Justice et procureur général,
CLIFF CULLEN